
ZAPIS

z jednani XXII. fadne valne hromady obchodni spolecnosti Brnenske vodarny a

kanalizace, a.s. Hybesova 254/16, 657 33 Brno, konane dne 23. 5. 2014 v 10.00 hodin

v mistnosti provozni budovy B provozniho arealu Pisarky, Pisarecka 1, Brno.

Pntomni: viz prezencni listina

Dale pfitomen: JUDr. Lubomir Mika, notaf se sidlem v Brne, Dvofakova 10

Pofad iednani valne hromady (priloha c. 1 zapisu):

1. Zahajeni, kontrola usnaseni schopnosti valne hromady

2. Navrh a volba organu valne hromady - pfedsedy valne hromady, zapisovatele, dvou

ovefovatelu zapisu a osob povefenych scitanim hlasu

3. Zruseni dosavadniho zneni stanov spolecnosti ve vsech ustanovenich a schvaleni noveho

uplneho zneni stanov spolecnosti v souvislosti s rozhodnutim spolecnosti o podfizeni se

rezimu zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o

obchodnich korporacich) jako celku ve smyslu ustanoveni § 777 odst. 5 zakona c. 90/2012

Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich korporacich) a

v souvislosti se zmsenim oboru cinnosti ,,Prani pro domacnost, zehlenf, opravy a udrzba

odevu, bytoveho textilu a osobniho zbozi" a schvalenim pfedmetu podnikani ,,Cisteni a

prani textilu a odevu"

4. Zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku spolecnosti za rok 2013,

zprava o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou

osobou a propojenymi osobami za rok 2013 a zprava dozorci rady o pfezkoumani zpravy

o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2013

5. Radna licetni zaverka sestavena v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro podnikatele

za rok 2013, seznameni s vyrokem auditora, rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a

zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

6. Vyjadfeni dozorci rady ke kontrolni cinnosti, k pfezkoumani fadne ucetni zaverky

sestavene v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro podnikatele za rok 2013 a navrhu

na rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

7. Schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku spolecnosti za

rok 2013, schvaleni fadne ucetni zaverky za rok 2013, rozhodnuti o rozdeleni zisku vcetne

vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum

8. Schvaleni smluv o vykonu funkce

9. Urceni auditora die zakona c. 93/2009 Sb. ve zneni pozdejsich pfedpisu pro roky 2014,

2015a2016

10. Zaver valne hromady

ad 1) Jednani valne hromady zahajil z povefeni pfedstavenstva mistopfedseda pfedstavenstva

pan Ludvik Kadlec. Pote pfedal slovo Ing. Ladislavu Haskovi, generalnimu fediteli.

Ing. Ladislav Haska uvedl, ze na zaklade udaju od prezence je pfitomno 97,3% podilu na

zakladnim kapitalu spolecnosti, coz znamena, ze je zastoupeno 958384 akcii spolecnosti a

valna hromada je ve smyslu zakona a stanov spolecnosti usnaseni schopna. Dale informoval,

ze valna hromada byla fadne svolana a oznameni o konani valne hromady bylo uvefejneno

vObchodnim vestniku dne 18. 4. 2014 (priloha c. 2 zapisu), na internetovych strankach

spolecnosti a v sidle spolecnosti v souladu se zakonem a stanovami spolecnosti. Pozvanka na



valnou hromadu byla zaslana akcionafum na adresu uvedenou ve vypisu z evidence

zaknihovanych cennych papiru. Akcie spolecnosti nejsou obchodovatelne na oficialnim trhu.

Ing. Haska pfedstavil dalsi cleny pfedsednictva valne hromady:

mistopfedsedu pfedstavenstva p. Ludvika Kadlece

- mistopfedsedu dozorci rady Be. Miloslava Humpolicka

Ing. Cerneho, ktery bude navrhovan do funkce pfedsedy valne hromady

- notafe JUDr. Lubomira Miku, ktery bude pofizovat notafsky zapis.

Ing. Ladislav Haska sdelil, ze valna hromada bude jednat die stanov spolecnosti a v souladu

se zakonem - hlasovat se bude pomoci hlasovacich listku s pfedtistenymi navrhy usneseni tak,

ze akcionaf zakrouzkuje u pfislusneho usneseni svoje rozhodnuti, tj. PRO - PROTI- ZDRZEL

SE. Hlasovaci lfstek musi byt podepsan.

Za neplatny hlasovaci listek bude povazovan takovy listek:

ktery neni podepsan

neni-li zakrouzkovana v pfislusnem usneseni zadna odpoved'

- je-li zakrouzkovano v pfislusnem usneseni dve a vice odpovedi

listek je znehodnoceny (pfetrzeny, pfeskrtnuty, jinak necitelny).

Nejprve se hlasuje o navrhu pfedstavenstva a neni-li tento navrh pfijat, hlasuje se postupne o

jednotlivych protinavrzich. Protinavrhy jsou k hlasovani pfedkladany vpofadi, v nemz byly

pfedlozeny, pokud je nektery z navrhu pfijat potfebnou vetsinou hlasu, o dalsich navrzich se

nehlasuje.

Az do okamziku, kdy budou zvoleny organy valne hromady, budou z povefeni pfedstavenstva

akciove spolecnosti provadet zaznam zjednani pro ucely zapisu Mgr. Lenka Machackova a

sber a vyhodnocovani hlasovacich listku Mgr. Petr Cetkovsky, p. Veronika Smrckova a p.

Katefina Cervikova. Z prubehujednani je rovnez pofizovan zaznam na CD.

ad 2) Pan Ludvik Kadlec, mistopfedseda pfedstavenstva, zahajil projednavani bodu 2 pofadu

jednani valne hromady a pfedal opet slovo generalnimu fediteli Ing. Ladislavu Haskovi, ktery

pfednesl navrh pfedstavenstva spolecnosti na organy valne hromady:

pfedseda valne hromady: Ing. Miroslav Cerny

zapisovatelka: Mgr. Lenka Machackova

- ovefovatele zapisu: Ing. Oliver Pospisil, JUDr. Zdenka Vondrackova

- osoby povefene scitanim hlasu: Mgr. Petr Cetkovsky, p. Katefina Cervikova a p. Veronika

Smrckova

Ing. Ladislav Haska vyzyva k hlasovani o organech valne hromady a k tomu slouzi hlasovaci

listek 1. bloku hlasovani, kde budou voleni pfedseda valne hromady, zapisovatel, ovefovatele

a osoby povefene scitanim hlasu.

Vyhlasena kratka technicka pfestavka za ucelem secteni hlasu. Vjejim prubehu byli

pfedstaveni pfitomni clenove vykonneho vedeni spolecnosti.

Hlasovaci listek c. 1

Hlasovani o osobe pfedsedy valne hromady - usneseni c. 1

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Pfedsedou valne hromady byl zvolen Ing. Miroslav Cerny 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.



Hlasovani o osobe zapisovatele valne hromady - usneseni c. 2

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Zapisovatelem valne hromady byla zvolena Mgr. Lenka Machackova 100% hlasu pfitomnych

akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.

Hlasovani o volbe ovefovatele zapisu z valne hromady - usneseni c. 3

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Ovefovatelem zapisu z valne hromady byl zvolen Ing. Oliver Pospisil 100% hlasu pfitomnych

akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 27 hlasu.

Hlasovani o volbe ovefovatele zapisu z valne hromady - usneseni c. 4

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Ovefovatelem zapisu z valne hromady byla zvolena JUDr. Zdenka Vondrackova 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 27 hlasu.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 5

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byl zvolen Mgr. Petr Cetkovsky 100% hlasu pfitomnych

akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 6

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byla zvolena p. Katefina Cervikova 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.

Hlasovani o osobe povefene scitanim hlasu - usneseni c. 7

pocet pfitomnych hlasu: 958384 tj. 97,30% zakladniho kapitalu

Osobou povefenou scitanim hlasu byla zvolena p. Veronika Smrckova 100% hlasu

pfitomnych akcionafu. Proti 0 hlasu. Zdrzelo se 0 hlasu.

Ing. Ladislav Haska pfedal fizeni valne hromady zvolenemu pfedsedovi Ing. Miroslavu

Cernemu

ad 3) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny podekoval pfitomnym za projevenou

duveru a oznamil, ze byly provedeny veskere proceduralni kroky tak, aby valna hromada

mohla pokracovat. Nasledne pfistoupil k projednavani bodu 3 pofadu jednani valne hromady

a tim je Zruseni dosavadniho zneni stanov spolecnosti ve vsech ustanovenich a schvaleni

noveho liplneho zneni stanov spolecnosti v souvislosti s rozhodnutim spolecnosti o

podfizeni se rezimu zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech

(zakon o obchodnich korporacich) jako celku ve smyslu ustanoveni § 777 odst. 5 zakona

c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich

korporacich) a v souvislosti se zrusenim oboru cinnosti ,,Prani pro domacnost, zehleni,

opravy a udrzba odevu, bytoveho textilu a osobniho zbozi" a schvalenim pfedmetu

podnikani ,,Cisteni a prani textilu a odevu". Ing. Miroslav Cerny uvedl, ze dne 1. 1. 2014

nabyl licinnosti zakon c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o

obchodnich korporacich). V souladu s ustanovenim § 777 odst. 4 zakona o obchodnich

korporacich plati, ze ujednani stanov, ktera jsou vrozporu s donucujicimi ustanovenimi

zakona o obchodnich korporacich, se zrusuji dnem nabyti ucinnosti tohoto zakona.

Ustanoveni § 777 odst. 2 zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech



(zakon o obchodnich korporacich) pote uklada obchodnim korporacim povinnost pfizpusobit

do 6 mesicu ode dne nabyti ucinnosti zakona sve stanovy pravni uprave zakona c. 90/2012

Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich korporacich) a dorucit je

do sbirky listin. Ustanoveni § 777 odst. 5 uvedeneho zakona zakotvuje moznost pro obchodni

korporace do 2 let ode dne ucinnosti zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a

druzstvech (zakon o obchodnich korporacich) se podridit zmenou svych stanov zakonu o

obchodnich korporacich jako celku.

Pfedseda valne hromady nasledne upozornil akcionafe, ze v materialech, ktere obdrzeli pfi

prezenci je i nove uplne zneni stanov spolecnosti a tento navrh byl take pfilohou a nedilnou

soucasti pozvanky na valnou hromadu a dale byl uvefejnen na internetovych strankach

spolecnosti, v obchodnim vestniku a v sidle spolecnosti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny soucasne s Ing. Ladislavem Haskou seznamil

pfitomne akcionafe s plnym znenim navrhu novych stanov spolecnosti.(pfiloha c. 3 zapisu)

Ing. Miroslav Cerny pote uvedl, ze k bodu 3 valne hromady obdrzela spolecnost dne

14.5.2014 protinavrhy akcionafe Ing. Jifiho Lengala, ktere obdrzeli akcionafi

v materialech.(pfiloha c. 4 zapisu) Protinavrhy byly rovnez uvefejneny na internetovych

strankach spolecnosti, pfedstavenstvo k protinavrhum pfijalo stanovisko na zasedani

23.5.2014. Se stanoviskem pfedstavenstva k protinavrhum akcionafe Ing. Lengala seznamil

akcionafe mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec.(pfiloha c. 5 zapisu)

Ing. Miroslav Cerny seznamil akcionafe s navrhem usneseni, ktere pfedklada pfedstavenstvo

spolecnosti ve zneni: Valna hromada schvaluje zruseni dosavadniho zneni stanov

spolecnosti ve vsech ustanovenich a schvaleni noveho uplneho zneni stanov spolecnosti,

ktere dosavadni stanovy nahrazuji duvodu souvislosti s rozhodnutim spolecnosti o

podfizeni se rezimu zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech

(zakon o obchodnich korporacich) jako celku ve smyslu ustanoveni § 777 odst. 5 zakona

c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich

korporacich) a v souvislosti se zrusenim oboru cinnosti ,,Prani pro domacnost, zehleni,

opravy a udrzba odevu, bytoveho textilu a osobniho zbozi" a schvalenim pfedmetu

podnikani ,,Cisteni a prani textilu a odevu" ve zneni uvedenem v pfiloze.

Nasledne se dotazal akcionafu, zda k projednavanemu bodu maji nejake pozadavky na

vysvetleni, nebo protinavrhy. Navrh na zmenu stanov pfedstavenstva je prilohou c. 3 tohoto

zapisu a jeho nedilnou soucasti.

Akcionaf Lengal se dotazal: Rad bych se jeste zeptal na nekolik veci z vaseho stanoviska a

povysvetlil, co bylo smyslem meho navrhu. To, ze sidlem spolecnosti je Brno, snad

nepotfebuje zadnou obhajobu. Jen bych chtel pfipomenout, ze na lonske valne hromade zde

byl sdelen navrh, ze sidlo spolecnosti se zmeni z Hybesovy na Pisareckou 1. To znamena, ze

pokud nebude nic jineho, tak budeme muset menit stanovy. Budeme muset pfivolat notafe,

delat zapis a budeme platit penize jenom na to, abychom zmenili tu adresu. Ja si myslim, ze je

to zbytecne a proto jsem podal svuj protinavrh. Je si pfedstavenstvo vedomo toho, co jsem

fekl a kdo ty naklady uhradi?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Urcite bude tech zmen vice,

vcetne zmeny, ktera se bude tykat zruseni, nebo zapojeni rezervniho fondu v budoucim

obdobi, takze ta pfipadna valna hromada nebude svolana jen pro to, ze se pfipadne zmeni

sidlo spolecnosti na Pisareckou 1.

Akcionaf Lengal se dotazal: K Clanku 10 bodu 1) Vy jste zde fekl, pane Kadleci, ze

spolecnost nechce omezit prava akcionafu. Ja si myslim, ze kdo dava tyto body do stanov, tak

nechci fici, ze nema dobre umysly, ale je to pokus omezit prava akcionafu. Ja tomu opravdu

nerozumim, proc tady tohle je. Davaji to spolecnosti, ktere spise maji co skryvat, nez



spolecnosti jako jsou vodarenske, pfipadne vlastnene magistratem a podobne. Takze bych

prosil, jestli mi to muzete vysvetlit jeste jednou.

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ano, vysvetlim a uvedu znovu

jednu vetu ze stanoviska pfedstavenstva. Smyslem navrhu pfedstavenstva neni omezeni prav

akcionafu, ale ekonomicnost jednani valne hromady.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja k tomu jeste vznesu dalsf dotaz. Co je a co neni omezeni prav

akcionafu. Ja jsem ve svem protinavrhu, ktery jsem dorucil vcas, krome jineho uvedl, ze

zadam, aby byly me navrhy zvefejneny v plnem zneni, vcetne oduvodneni a to stejnym

zpusobem, jakym byla zvefejnena pozvanka na valnou hromadu, vcetne stanoviska

pfedstavenstva ktemto protinavrhum. Vysledek je takovy, ze to nebylo zvefejneno stejnym

zpusobem jako pozvanka na valnou hromadu a pokud jsem dobfe slysel, tak stanovisko

pfedstavenstva bylo vydano az 23. 5. 2014, cili pfed dnesni valnou hromadou, takze se to

akcionafi, ktefi tady nejsou, samozfejme nemohli dozvedet. Podle me je tohle omezovani prav

akcionafu. Nebo si myslite, ze neni?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: K tomu vam feknu jednu vec,

vase protinavrhy i vysvetleni byly zvefejneny na internetovych strankach spolecnosti ihned

pote, cojste je 14. 5. pfedal spolecnosti. Takze zvefejneny byly.

Akcionaf Lengal: Napsal jsem, zpusobem stejnym jako je zpusob svolavani valne hromady. A

stanovisko pfedstavenstva zvefejneno nebylo.

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Stanovisko pfedstavenstva bylo

prezentovano zde, protoze pfedstavenstvo zasedalo hodinu pfed zahajenim valne hromady.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ale pravo akcionafe je znat stanovisko pfedstavenstva stejne jako

ten protinavrh, cili ve stejny okamzik. To znamena, ze, nevim, jestli umyslne nebo omylem,

nebo jste proste nemeli cas, vy jste porusili ty prava akcionafu. Vy, pfedstavenstvo.

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ja si myslim, ze to je pouze vas

nazor. Nazor pfedstavenstvajejiny aje pfesne takovy, jakjsem jiz fekl.

Akcionaf Lengal se dotazal: Dale clanek 14 bod 3 pismeno g), vzhledem k tomu co jsem

napsal, jsem to dale neoduvodnoval. K Clanku 14 bodu 3 pismeno m). Vy s tim nesouhlasite.

Ja zde ve stanovach vidi'm podstatnym zpusobem pfi zcizovani Co je to podstatny zpusob?

Milion, 100 milionu nebo 200 milionu? Ja jsem tarn proto uvedl castku, aby to nebyl

podstatny zpusob, ale aby to bylo konkretni. Proto me pfekvapuje vase reakce a chtel bych se

zeptat, proc je ta reakce odmitava? Chtel bych jeste vedet, co je to podstatna zmena struktury

spolecnosti?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Vy navrhujete omezit

rozhodovani o zfizovani, nabyti, najmu a jinych dispozicich s majetkem spolecnosti do

maximalni vyse 3 milionu za pfislusne ucetni obdobi. Stanovisko pfedstavenstva k tomu je

takove, zase pfectu. Stanoveni hranice pro rozhodovani o nakladani s majetkem do maximalni

vyse 3 miliony Kc rocne by pfi dosahovanych obratech spolecnosti a hodnote a struktufe

majetku vyznamnym zpusobem omezilo moznosti pfedstavenstva pfi kazdodenni'm fizeni

podnikatelske cinnosti spolecnosti, zejmena pokud se jedna o realizaci investic do provozniho

hmotneho a nehmotneho majetku i bezneho nakladani s ostatnim majetkem. Co se tyce

podstatne zmeny pfedmetu podnikani, podstatne zmeny dosavadni struktury zavodu, to

znamena, pokud by tfeba spolecnost Brnenske vodarny a kanalizace chtela pfemenit svuj

pfedmet podnikani na uplne jinou cinnost, obratit se jinym smerem. To tfeba povazuje

pfedstavenstvo za podstatnou zmenu pfedmetu podnikani, nebo podstatnou zmenu dosavadni

struktury zavodu.

Akcionaf Lengal se dotazal: Vyjste fekl tfeba, to znamena, ze je zde mnohem vice moznosti.

Ja se tedy zeptam. Kdyz pronajmeme cisticku vod na 20 let, tak je to podstatna zmena

struktury zavodu? Nebo tfeba kdyz prodame potrubi ve stfedu mesta, ale ve ctvrtich na kraji si

ho nechame? To je take podstatna zmena? Nebo uz neni? Nebo jeste neni?



Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: To neni podstatna zmena.

Akcionaf Lengal se dotazal: Kdyz tu cisticku pronajmeme na 20 let, tak to neni podstatna
zmena?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ja si dovolim pozadat o pravni

poradu. V teto souvislosti odkazuji na § 421 zakona cislo 90 zroku 2012 Sbirky, ktery fesi

pusobnost valne hromady a ktery fika, co patfi do kompetenci pfedstavenstva a co je

podstatnou zmenou.

Akcionaf Lengal se dotazal: Muzete k tomu § 421 ffct odstavec a pfislusny bod?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Pismeno e).

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Takto to definuje pfimo zakon.

Zakon pfesne nikde nedefinuje co je podstatna zmena. Je to veci pusobnosti valne hromady.

Akcionaf Lengal se dotazal: je to obecny zakon, ale kazda spolecnost je jina. Nektera ma

zakladni kapital 2 miliony a jina 2 miliardy. Podstatna zmena u 2 milionu asi bude jina nez u

2 miliard. Proto jsou stanovy a v nich je to napsano. Ja se na to ptam jako akcionaf a muj

dotaz je vecny a konkretni. Proto se ptam konkretne, zda pronajem cisticky vModficich je

podstatna zmena? Tedy zda o torn muze pfedstavenstvo rozhodovat? Podle toho, jak jste

navrhli ty stanovy, chci vedet, kdo o torn bude rozhodovat?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Zakon nestanovuje ciselnou

hodnotu, o jake by melo byt rozhodovano a je to ciste na pusobnosti pfedstavenstva nebo

valne hromady.

Akcionaf Lengal se dotazal: To jste fekl spravne, ale jsme v konkretni spolecnosti Brnenske

vodarny a kanalizace. Mame ICO, mame majetek a ja se konkretne ptam na nase stanovy a ne

na stanovy neceho jineho. Ja se proto znovu ptam, jestli pronajem cisticky v Modficich na 20

let je podstatna zmena?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Pane Lengal, toto uz neni k navrhu

zmen stanov. Zde pfedstavenstvo navrhuje nejake zneni stanov. Vy navrhujete jine zneni,

takze nechapu, proc se ptate, zda pronajem cisticky vModficich je vpusobnosti

pfedstavenstva nebo valne hromady? Je to v pusobnosti pfedstavenstva podle navrzenych

stanov. Takze ja nevim, na co se dale ptate? Zde je pfedlozen navrh pfedstavenstva, az bude

pronajimana cisticka v Modficich, tak bud' o torn rozhodne podle stanov pfedstavenstvo, nebo

valna hromada, podle toho, jak ty stanovy budou nastaveny.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ptam se pofad na jednu vec a nedostal jsem doposud odpoved'.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Tak se zeptejte k navrhu stanov.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja jsem se ptal, ale odpoved'jsem nedostal.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Ale vy se ptate na pronajem cisticky

v Modficich.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja se ptam na konkretni vec. Co je to podstatna zmena u nas ve

spolecnosti? Ja jsem dal tento pfiklad.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Zde je navrh stanov, jak ho

pfedklada pfedstavenstvo, ten navrh vychazi z toho, co je uvedeno v Zakone o korporacich.

Takto je to navrzeno. Vy davate protinavrh, takze nevim, o cem bychom tu dale diskutovali.

Akcionaf Lengal se dotazal: Clanek 34 bod 2) Ja ve svem oduvodneni uvadim, navrh

pfedstavenstva neodpovida soucasnym pravnim normam, ostatni spolecnosti rezervni fond

rozpousti. Vy jste si to moje stanovisko zmenili a nevim vubec proc? Zatim jsem to tady

neslysel. Ja nevim, jak se fond vypousti, ale rozpousti se stejne jako opravne polozky, cili muj

navrh a oduvodneni maji logiku. Ve vasem vyjadfeni neni text stejny, jako to, co jsem napsal.

Proc jste uvefejnili, zejsem napsal, ze se rezervni fond vypousti, kdyzjsem to nenapsal?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Jedna se pouze o pfeklep. Vy jste

napsal, jak spravne uvadite, ze ostatni spolecnosti rezervni fond rozpousti, a vnasem



oduvodneni je, ze ostatni spolecnosti rezervni fond vypousti, ale ma tarn samozfejme byt
rozpousti.

Akcionaf Lengal se dotazal: dalsf dotaz k tomu je, zda to bude zvefejneno opravene? Jak jste

fikal, ze jste to zvefejnili na internetovych strankach, aby si ostatni akcionafi nemysleli, ze

jsem uplnej, nechci fikat co, kdyz neco takoveho uvidi.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Zvefejnen byl ten navrh, ktery jste
spolecnosti poslal.

Akcionaf Lengal se dotazal: Stanovisko pfedstavenstva, jak fikal pan Kadlec, bylo take

zvefejneno, tak ja se ptam, zda to bude opraveno a kdy?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvfk Kadlec odpovedel: Bude zvefejneno urcite a bude

tarn opraveno slovo vypousti na rozpousti.

Akcionaf Lengal dodal: Ja navrhuji, aby akcionafi hlasovali pro muj protinavrh. Neni to nic,

co by melo spolecnost nejak omezovat, nejakji branit, nebo nejak ji poskodit. Ale ma to hlavu

a patu a patfi to do modernich spolecnosti, ktere se maji fidit podle zakona, pfipadne podle

toho co akcionafi navrhuji, pokud to ma smysl.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Mohu vas ujistit, ze o vasem navrhu

bude hlasovano. Nejprve bude hlasovano o navrhu pfedstavenstva a nasledne bude hlasovano

o vasem protinavrhu.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja bych se chtel zeptat, jak pan Lengal pfedklada ten navrh?

Jestli an blok o vsech jim navrhovanych zmenach, nebo jestli je to nejak per partes? Protoze,

pokud bych tfeba s nekterymi temi zmenami souhlasil a sjinymi ne, tak jestli jsem nucen ten

jeho protinavrh zamitnout jako celek? Tedy, zda musim souhlasit se vsemi jeho

navrhovanymi zmenami?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Bude hlasovano o navrhu

pfedstavenstva, to znamena, ze se bude hlasovat o novem zneni stanov. Pak bude hlasovano o

protinavrhu akcionafe tak, jak jsem jej pfednesl.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Tedy dohromady? Takze pokud bych byt' sjednim jedinym

navrhem nesouhlasil, tak ho musim odmitnout?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Ano, pfesne tak.

Akcionaf Lengal se dotazal: Clanek 22 stanov, slozeni, ustanoveni a funkcni obdobi clenu

dozorci rady. Tady je uvedeno, ze dozorci rada spolecnosti ma sest clenu. Po zaniku funkce

clenu dozorci rady z fad kandidatu (zamestnancu) zvolenych pfede dnem 1.1.2014 se pocet

clenu dozorci rady snizi na 5. Muj dotaz zni, jak to bude v tech stanovach? To budeme muset

pfijimat nove zneni stanov? My pfece nevime, kdy to nastane. Nevime, zda ti zamestnanci

byli zvoleni oba soucasne. Ja samozfejme chapu ten smysl, ale myslim si, ze to je spatne

formulovano. Cili, bude zase zmena stanov?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Co se tyc"e snizeni poctu clenu

dozorci rady na 5, tak funkcni obdobi clenu, ktefi byli zvoleni pfed 1.1. 2014, je znamo, kdy

zanikne. Oba byli zvoleni ve stejny den, takze pokud jejich funkcni obdobi skonci, bude

provedena volba tak, aby pocet clenu dozorci rady byl 5.

Akcionaf Lengal se dotazal: Jeste k te dozorci rade je ve clanku 22 odstavec 14, ktery se tyka

funkcniho obdobi a stoji vnem: Funkcni obdobi clena dozorci rady zvoleneho valnou

hromadou namisto toho clena dozorci rady, kteremu skoncilo funkcni obdobi jinak nez

uplynutim doby, skonci nejpozdeji ve stejny den, ve kterem uplynou funkcni obdobi vsem

zbyvajicim clenum dozorci rady. Vsem, to znamena, ze vsem naraz to musi skoncit? Co kdyz

skonci jenom tfem a ne ctyfem? Opravdu tomu nerozumim. Take s ohledem na to, ze na

podzim budou volby a budou se menit clenove dozorci rady (nektefi), jak to pak bude s tim

clenem dozorci rady, ktery je zde popsan?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Takze na vysvetlenou k odstavci

14 clanku 22. Funkcni obdobi vsech clenu dozorci rady konci ve stejny den, protoze akcionafi



volili zbyvajici cleny dozorci rady ve stejny den. Pro doplneni, tento bod byl pfevzat

z puvodniho zneni stanov, takze se nic nemeni.

Akcionaf Lengal se dotazal: Nemuze tarn dojit k nejakemu zmatku, kdyz budou, fekneme za

pul roku, zvoleni dva novi clenove dozorci rady?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ne, protoze nastupuji do

funkcnfho obdobi tech pfedchazejicich.

Po zodpovezeni dotazu, pfekontroloval pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny

usnasem'schopnost valne hromady a opet vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 2.

bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 2

Valna hromada schvaluje zruseni dosavadniho zneni stanov spolecnosti ve vsech ustanovenich a

schvaleni noveho uplneho zneni stanov spolecnosti, ktere dosavadni stanovy nahrazuji duvodu

souvislosti s rozhodnutim spolecnosti o podfizeni se rezimu zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich

spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich korporacich) jako celku ve smyslu ustanoveni §

777 odst. 5 zakona c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech (zakon o obchodnich

korporacich) a v souvislosti se zrusenim oboru cinnosti ,,Prani pro domacnost, zehleni, opravy a

udrzba odevu, bytoveho textilu a osobniho zbozi" a schvalenim pfedmetu podnikani ,,Cisteni a

prani textilu a odevu" ve zneni uvedenem v pfiloze.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 2. O bloku cislo 2 hlasovalo celkem 12 akcionafu, pfitomno 958 275 akcii, tj. 97,29%

podilu na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o schvaleni navrhu na zruseni dosavadniho zneni stanov a schvaleni noveho

iiplneho zneni stanov spolecnosti - usneseni c. 8

pro: 958230 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 8 hlasu neplatne: 27 hlasu

Navrh na zruseni dosavadniho zneni stanov a schvaleni noveho uplneho zneni stanov

spolecnosti byl schvalen 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Pfedseda valne hromady nasledne uvedl, ze i kdyz navrh pfedstavenstva byl jiz schvalen

valnou hromadou, je pfedkladan valne hromade k hlasovani rovnez protinavrh akcionafe Ing.

Jifiho Lengala k bodu 3 jednani valne hromady.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja nerozumim tomu, proc hlasujeme? Nebo o cem vlastne

ted' hlasujeme?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Hlasujeme o protinavrhu akcionafe

pana Lengala.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Vzdyt' byl pfijat navrh pfedstavenstva.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Pro pravni jistotu hlasujeme i o

protinavrhu, protoze ty vyklady zakona o korporacich jsou ruzne, proto hlasujeme tak, aby

bylo jasne, zdaten protinavrh bude schvalen, nebo neschvalen.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Nezlobte se, ja tomu opravdu nerozumim. Co kdyz budou

schvaleny oba? Ktery potom tedy bude platny?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Tak bude platit navrh

pfedstavenstva se zmenami, ktere navrhuje pan Lengal, ktere budou zapracovany do uplneho

zneni stanov.

Zadne dalsi pozadavky na vysvetleni nebyly vzneseny a probehlo hlasovani na hlasovacim

listku 3 - usneseni 8a).



Hlasovaci listek c. 3

Valna hromada schvaluje protinavrh akcionafe Ing. Jifiho Lengala doruceny k bodu 3 valne

hromady dne 14. 5. 2014 ve zneni:

Clanek 2 bod 2)nove zni: Sidlo spolecnosti je Brno

Clanek 10 bod 1) vypustit vety: ,,Kazdy akcionaf ma pro pfedneseni sve zadosti o vysvetleni

pfimefene casove omezeni v delce 10 minut. Akcionaf je opravnen zadost o vysvetleni podat

pisemne a to v rozsahu nejvice 100 slov.".

Clanek 14 bod 3) vypustit pismeno g).

Clanek 14 bod3) pismeno m) nove zneni: Rozhodovat o zcizovani, nabyti najmu a jinych

dispozicich s majetkem spolecnosti do maximalni vyse 3 miliony Kc za prislusne ucetni obdobi.

Clanek 34 bod 2) vypustit vetu ,,Z ostatniho cisteho zisku se prednostne pfispiva do rezervniho

fondu".

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 3. O bloku cislo 3 hlasovalo celkem 12 akcionafu, pfitomno 958 275 akcii, tj. 97,29%

podilu na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o schvaleni protinavrhu akcionafe na zmenu stanov spolecnosti - usneseni c.

8a

pro: 70 hlasu proti: 958124 hlasu zdrzelo se: 67 hlasu neplatnych: 14 hlasu

Protinavrh akcionafe na zmenu stanov spolecnosti nebyl schvalen 99,98% hlasu pfitomnych

akcionafu hlasovalo proti tomuto navrhu.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja bych s dovolenim k tomu vysledku hlasovani co jste pfednesl,

k tomu hlasovani prvnimu, o navrhu pfedstavenstva. Vy jste fek, ze 27 hlasu bylo neplatnych.

Vzhledem ktomu, ze mam 27 hlasu a vzhledem ktomu, ze jsem hlasoval podle platnych

zakonu, ktere mi umoznuji, bych se k navrhu usneseni vyjadfil ne stejnym zpusobem. Takze

ja mohu sve body rozdelit, coz jsem ucinil, a presto byl muj listek prohlasen za neplatny.

Proto vznasim protest proti hlasovani v tomto bode a prosim, aby ten muj hlasovaci listek byl

dobfe zaevidovan. Vznasim protest do notafskeho zapisu proti vykonu hlasovaciho prava pfi

hlasovani o zmene stanov.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny v prubehu dalsiho jednani sdelil, ze doslo

k chybnemu souctu hlasu a ze presne vysledky hlasovani o navrhu pfedstavenstva na

zruseni dosavadniho zneni stanov a schvaleni noveho uplneho zneni stanov

spolecnosti - usneseni c. 8 jsou po oprave nasledujici:

pro: 958230 hlasu proti: 26 hlasu zdrzelo se: 19 hlasu

Navrh pfedstavenstva na zruseni dosavadniho zneni stanov a schvaleni noveho uplneho zneni

stanov spolecnosti byl schvalen 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Akcionaf Ing. Pavel Dobransky podal zadost na zaslani notafskeho zapisu ve zneni: Timto

zadam o zaslani fotokopie notafskeho zapisu (s vyjimkou prezencni listiny bez pfiloh) fadne

valne hromady spolecnosti Brnenske vodarny a kanalizace, a.s., konane dne 23. 5. 2014. Od

10:00 hodin vprovoznim arealu Pisarky - Pisarecka 1, Brno, ICO: 46347275, se sidlem

Hybesov 254/16, 657 33 Brno, zapsane v obchodnim rejstfiku Krajskeho soudu v Brne oddil

B, vlozka 783, na adresu Peslova 94/6, 190 00 Praha 9 - Vysocany. Dale zadam o uvedeni

teto zadosti v pfedmetnem zapisu. (pfiloha c. 6 zapisu)
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ad 4) Nasledne Ing. Miroslav Cerny pfesel k bodu 4) pofadujednani valne hromady, kterym

je zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku spolecnosti za rok 2013 a

zprava o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami. Odkazal na materialy valne hromady, v nichz akcionafi obdrzeli

zpravu pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2013.

Upozornil, ze valne hromade je k dispozici rovnez zprava o vztazich mezi ovladajici a

ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a propojenymi osobami. Sdelil, ze

s ohledem na provefene pravni vztahy mezi spolecnosti, ovladajicimi a propojenymi osobami

je zfejme, ze v dusledku smluv, jinych pravnich ukonu ci ostatnich opatfeni uzavfenych,

ucinenych ci pfijatych spolecnosti v ucetnim obdobi 2013 v zajmu nebo na popud

jednotlivych ovladajicich a propojenych osob nevznikla spolecnosti zadna ujma. Sdelil, ze

tato zprava byla zpracovana statutarnim organem spolecnosti, schvalena pfedstavenstvem dne

7. 3. 2014 a pfedlozena k pfezkoumani dozorci rade a auditorovi, ktery provadi kontrolu

ucetni zaverky ve smyslu zvlastniho zakona. Tato zprava bude soucasti Vyrocni zpravy

spolecnosti za rok 2013. Po te pfedal slovo generalnimu fediteli Ing. Ladislavu Haskovi, ktery

seznamil pfitomne se zpravou pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a o stavu majetku

spolecnosti za rok 2013.

Zprava o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2013 je pfilohou c. 7

zapisu aje jeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfedal slovo mistopfedsedovi dozorci rady Be.

Miloslavu Humpolickovi, ktery seznamil akcionafe se zpravou dozorci rady o pfezkoumani

zpravy o vztazich mezi ovladajici a ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a

propojenymi osobami za rok 2013 (priloha c. 8 zapisu).

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny se dotazal, zda akcionafi maji nejake pozadavky

na vysvetleni k tomuto bodu pofadu jednani.

Akcionaf Lengal se dotazal: V lonskem roce se zde diskutovalo o torn, ze spolecnost dostala

nabidku provozovat na Jihlavsku tu cinnost, kterou ma jak hlavni. Me by zajimalo, zda to

nekam pokrocilo, protoze ve zprave pfedstavenstva nebylo nic takoveho zmineno?

Generalni feditel Ing. Ladislav Hasek odpovedel: V Jihlave probihalo koncesni fizeni na

provozovani vodarenske infrastruktury. Tarn nakonec, po rozhodnuti pfedstavenstva a organu

mesta, nebyla podana nabidka z duvodu nevyhodnosti celeho tohoto procesu. Na konci Mesto

Jihlava cely tento proces koncesniho fizeni zrusilo a provozuje si infrastrukturu svou

spolecnosti, kterou si pro tento ucel zalozilo.

Dalsi pozadavky na vysvetleni nabyly vzneseny a valna hromada pokracovala ve svem

programu.

ad 5) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k dalsimu bodu jednani, a to

k bodu 5 - radna ucetni zaverka sestavena v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro

podnikatele za rok 2013, seznameni s vyrokem auditora, navrh na rozdeleni zisku vcetne

vyse, zpusobu a terminu vyplaty podilu na zisku. Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav

Cerny upozornil akcionafe, ze ucetni zaverka za rok 2013 vcetne vyroku auditora, navrhu na

rozdeleni zisku a navrhu na urcenf vyse, zpusobu a terminu vyplaty dividend jsou soucasti

materialu pro valnou hromadu a akcionafi je obdrzeli pfi prezenci.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne se zakladnimi udaji z fadne

ucetni zaverky za rok 2013 vcetne vyroku auditora. Podle nazoru auditora Ernst & Young

Audit, s.r.o. ucetni zaverka spolecnosti ve vsech vyznamnych souvislostech verne a poctive

zobrazuje aktiva, pasiva a financni situaci spolecnosti Brnenske vodarny a kanalizace, a.s.
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k 31. prosinci 2013 a vysledky jejiho hospodafeni a penezni toky za obdobi od 1. ledna 2013

do 31. prosince 2013 v souladu s ucetnimi pfedpisy platnymi v Ceske republice. Radna ucetni

zaverka za rok 2013 je prilohou c. 9 zapisu aje jeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil dale pfitomne s navrhem na rozdeleni

zisku za rok 2013 vcetne navrhu na vysi podilu na zisku akcionafum. Spolecnost vytvofila

hospodafsky vysledek po zdaneni ve vysi 93 654 009,93 Kc. Pfidel do rezervniho fondu

dorovnani do vyse 20% zakladniho kapitalu die Stanov spolecnosti cini castku 1 002 130,80

Kc, podil na zisku akcionafum cini 36 442 854,00 Kc (37,00 Kc podil na zisku na 1 akcii pfed

zdanenim), tantiemy 0 Kc a socialnf fond 1 800 000,00 Kc, zbyvajici castka 54 409 025,13 Kc

byla ponechana v nerozdelenem zisku.

Navrh je prilohou c. 10 zapisu aje jeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny dale odkazal na navrh na zpusob a termin

vyplaty podilu na zisku, ktery je akcionafum k dispozici v materialech, ktere obdrzeli, a

dotazal se, zda si akcionafi pfeji, aby pfednesl cele jeho zneni.

Navrh je prilohou c. 11 zapisu aje jeho nedilnou soucasti.

Akcionaf Lengal pozadal: Mozna by to bylo vhodne zjednoho prosteho duvodu. Mame zde

zakon o korporacich a o prani spinavych penez a neni v torn uplne jasno. Ja jsem pfipraven

zde dat cislo uctu, ale v navrhu je cosi o postovnich poukazkach. Takze ja bych zde radeji

slysel to vysvetleni, aby bylo vse vpofadku, protoze od 1.7. 2014 pak, podle tohoto zakona,

neni narok na dividendu. Nebo je? Prosim alespon vysvetlit, pfecist tu cast, ktera se tyka

vyplaty fyzickym osobam.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne akcionafe se zpusobem

vyplaty podilu na zisku akcionafum pro fyzicke osoby.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja to beru, me to absolutne nevadi, ale podle me, je to v rozporu

se zakonem. Mesto je v podstate politicka organizace a ten zakon je zde nejak nastaven.

Pokud dojde k tomu, ze spolecnost dividendy nebude moci vyplatit, jakym zpusobem

upozorni akcionafe, ktefi nemaji nahlaseno cislo uctu? Pokud se zjisti, ze je to v rozporu se

zakonem, bud'to se zakonem o prani spinavych penez nebo ZOK, nebo obojim tak, jakym

zpusobem uvedomi pfedstavenstvo akcionafe, ze maji pravo na dividendu, pouze pokud

nahlasi cislo uctu?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Mesto Brno neni politicka

organizace, Mesto Brno je samospravny subjekt, pravnicka osoba. Dale pro pravnijistotu, aby

bylo zamezeno urcitym spekulacim, tak pokud chcete, uved'te cislo sveho uctu.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja bych jen rad, aby bylo vse v pofadku, podle zakona. Pokud jde

zaslat dividendu postovni poukazkou, mne to nevadi, ale jsem toho nazoru, ze to tak neni.

Podle me to tou postovni poukazkou zaslat nelze.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Podle me, nic transparentnejsiho,

nez postovni poukazka neni.

Akcionaf Lengal se dotazal: To co zde fikam ja, je obecne sifena informace a ja ji proto zde

sdeluji, pokud to nekdo nevi, abychom nemeli v budoucnu problem.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Je zde samozfejme dvoji vyklad.

Jsou zde zaknihovane akcie na jmeno a na majitele. Ten bankovni licet se tyka zaknihovanych

akcii najmeno.

Clenka dozorci rady JUDr. Zdenka Vondrackova odpovedela: Ja musim pregnantne fici, ze

pravni uprava je nejasna. Zakon o korporacich uvadi, ze dividendy je potfeba vyplacet na
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bankovni licet. Pfi pfiprave valne hromady jsme si toho vsichni byli vedomi. Tuto zalezitost

jsme dlouze diskutovali s Depozitafem cennych papfru, protoze seznam akcionafu u

zaknihovanych akcii nam vede prave Depozttaf. Depozitaf nebyl schopen se ke zneni zakona

o korporacich zadnym zpusobem postavit a tuto evidenci vest a neni proto zadny duvod, aby

spolecnost vedla zvlastni evidenci seznamu akcionafu, pokud se tyka polozky bankovni licet.

Tim, ze spolecnost musela tuto valnou hromadu zacit pfipravovat uz v unoru, tak bylo

problematicke se vubec postavit k tomu, jak ty dividendy vyplatit a toto byl zpusob, ktery byl

vsemi odsouhlasen. Nedomnivam se, ze jsou akcionafi nejak poskozeni, vsem budou

dividendy zaslany a nemel by byt zadny problem.

Dalsi pozadavky na vysvetleni nebyly vzneseny.

Pfedseda valne hromady uvedl, ze spolecnost obdrzela dne 14.5.2014 protinavrhy akcionafe

Ing. Jifiho Lengala (priloha c. 4 zapisu), ktere obdrzeli akcionafi v materialech. Protinavrhy

byly rovnez uvefejneny na intemetovych strankach spolecnosti, pfedstavenstvo

k protinavrhum projalo stanovisko na zasedani 23.5.2014. Se stanoviskem pfedstavenstva

k protinavrhum akcionafe Ing. Lengala seznamil akcionafe mistopfedseda pfedstavenstva p.
Ludvik Kadlec.(priloha c. 5 zapisu)

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja se domnivam, ze tim, ze zakon nestanovuje povinnost vest

rezervni fond, tak zaroven tim take nestanovuje povinnost, ze ten rezervni fond musi tvofit

20% zakladniho kapitalu. To znamena, ze ten navrh pana Ing. Lengala je naprosto legitimni a

nic mu nebrani. Jeste se vratim ktomu pfedchozimu. Ja jsem rozumel te pfedchozi debate o

torn, co centralni depozitaf vede a nevede, az do chvile vyjadfeni pani JUDr. Vondrackove.

Ona tarn zminila, ze centralni depozitaf nechtel zaujmout jakekoliv stanovisko k vedeni

evidence. Ja zde v bode 1 navrhu na termin a zpusob vyplaty podilu na zisku ctu: Podil na

zisku bude vyplacen vsem akcionafum spolecnosti Brnenske vodarny a kanalizace a. s., ktefi

jsou ke dni 16. 5. 2014 (rozhodny den) uvedeni ve vypisu z evidence emise vedene

Centralnim depozitafem cennych papiru a. s. Domnivam se, ze je to naprosto jasne, tedy ze

Centralni depozitaf skutecne vede evidenci emise.

Clenka dozorci rady Zdenka Vondrackova odpovedela: To ano, ale nevede evidenci

bankovnich uctu akcionafu.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja ted' trochu odbocim. Ja se na rozdil od pana Ing. Lengala

domnivam, ze ta povinnost tarn vubec nevznika a neexistuje, protoze spolecnost vede

evidenci emise. Ten zakon uklada povinnost vyplacet dividendu akcionafum na ucet pouze

tern spolecnostem, ktere vedou seznam akcionafu, a ten spolecnost nevede. Tudfz, podle me,

ta povinnost, o ktere mluvil pan Lengal, vubec nevznika a tak, jak to spolecnost dela je to

v pofadku.

Akcionaf Lengal se dotazal: Jeste odbocim, ja nefikam, ze nemuzeme mit rezervni fond, ale

myslim si, ze muj navrh je systematicky. Dale bych poprosil o vysvetleni k dlouhodobym

cennym papirum a podilum. Jedna se o ten podil v CSOB Bohatstvi?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ano.

Akcionaf Lengal se dotazal: To co se ptam vzdycky a co me mrzi nejvic, tak vysledek

z financnich operaci, jak vy tomu fikate, tedy vysledek hospodafeni je opet ztratovy. Muzete

mi ffci, jak to umite, jako pfedstavenstvo udelat? A druhy dotaz k tomu je, zda mame nejaky
bankovni uver a pokud ne, kdy skoncil?

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Zacnu od konce. Uv6r k31. 12. 2013

spolecnost nemela zadny. Jediny uver, ktery spolecnost mela u Evropske banky pro obnovu a

rozvoj, byl splacen 23. 9. 2013. Co se tyka hospodafskeho vysledku z financnich operaci, tak

ta ztrata, ktera je vykazana, je dana kurzovymi ztratami, ktere vznikly v prubehu roku 2013

pfecenenim zavazku v cizi mene. Doslo k oslabeni Ceske koruny oproti vychozimu kurzu.



Dalsim vlivem je pokles stavu financni hotovosti v prubehu roku, kdy diky tomu, ze doslo ke

splaceni uveru, tak se snizila hotovost, cili dosazitelny vynos z techto volnych prostfedku se

take snizil.

Akcionaf Lengal se dotazal: Prosim jeste jednou vysvetlit. Rekl jste zde sam, ze uver byl

splacen ke23. 9. 2013. Pokud se nepletu, tak k intervenci CNB doslo nekdy az vfijnu a

protoze jsme v tu dobu jiz nemeli zadny uver, tak me ta vyse financnich nakladu, skoro 10

mil., celkem pfekvapuje.

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Jestlize vychazime z financnich nakladu,

berete-li castku celkem, tak k 31. 12. 2013 obsahuji 6,9 mil. kurzovych ztrat, ktere vznikly

tim, ze kurz Ceske koruny vychozi, kterym byly oceneny zavazky spolecnosti, byl 25,14 Kc

za Euro a v dobe platby bylo placeno zhruba v kurzu 25,70 Kc za Euro. Neni zde vliv

intervence CNB, tomu jsme se diky pfedcasnemu splaceni vyhnuli.

Akcionaf Lengal se dotazal: Chtel bych vedet, kde jeste, krome toho fondu Bohatstvi, mame

ty kvazi depozita a jakym zpusobem jsou urocene?

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Pokud se tyka roku 2013, tak byly

pouzivany pouze bezpecne vklady u bank, cili terminovane vklady, depozitni smenky. V

prubehu roku 2013 byly uroceny, v te prvni casti roku sazbou zhruba 0,82 az 0,95 %. Pak se

ta sazba pohybovala kolem 0,77%. Poslednf terminovany vklad, ktery pfekracoval rok 2013,

tedy trval jeste v roce 2014, byl urocen 0,77%.

Akcionaf Lengal se dotazal: Mame to nekde ve zprave pfedstavenstva, nebo v ucetni zaverce

konkretne uvedeno?

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Tyto dosahovane sazby nejsou uvedeny,

protoze nejsou pozadovanou nalezitosti pfilohy k ucetni zaverce. Co se tyka tech vkladu, tak

je tarn pouze stav k 31. 12. A to na strane 11 pfilohy k ucetni zaverce v bode 8).

Akcionaf Lengal se dotazal: Mame zfizeno nejake zastavni pravo k hmotnemu majetku a

vjake zustatkove cene k 31. 12.2013?

Clenka dozorci rady JUDr. Zdenka Vondrackova odpovedela: Pokud se tyka zastavnich prav

k vecem movitym, tak tato zastavni prava zanikla splacenim uveru. Co se tyka zastavnich

prav k vecem nemovitym, tak zruseni techto zastav je vyfizovano s Evropskou bankou pro

obnovu a rozvoj. Je tarn vetsi administrativni narocnost, takze v soucasne dobe jsou navrhy na

vymazy pfedavany Katastralnimu ufadu.

Akcionaf Lengal se dotazal: Na strane 13. vidim, zfizeno zastavni pravo k hmotnemu

majetku, 19 mil. je zustatkova cena ktomuto majetku k 31. 12. 2012. Proto se ptam, kolik je

k roku 2013? Nevim, proc zde mame k roku 2012, kdyz uz probframe rok 2013 a proto se na

to ptam, aby to bylajasne.

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Tady je to popsano v dalsi vete a zte

vyplyva, ze ta zustatkova hodnota tarn neni uvedena, protoze to zastavni pravo zaniklo.

Auditofi ovsem vzdy pozaduji uvadet v ucetni zaverce i stav kroku pfedchozimu pro lepsi

orientaci, aby clovek nemusel mit vedle sebe ty dve pfilohy k ucetni zaverce.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Je beznym zvykem, ze kdyz si nejaka spolecnost vezme uver

v cizi mene, tak ze se zajist'uje proti kurzovemu riziku. Jak to bylo vtomto pfipade? Byla

spolecnost zajistena, nebo nebyla? Pokud nebyla, tak proc?

Ekonomicky feditel Ing. Zdenek Herman odpovedel: Strucne uvedu. Ten uver, ktery

spolecnost mela, byl dlouhodoby. Prvni cerpani probehlo v roce 2000, pfi kurzu fadove 33 Kc

za Euro. Spolecnost prubezne monitorovala vyvoj. Z toho prubehu bylo zfejme, ze dochazelo

k posilovani Ceske koruny az k hranici zhruba 25 - 26 Kc za Euro. Spolecnost provadela,

v prubehu doby trvani tohoto uveru, pouze kratkodoba zajisteni, proti kratkodobym vykyvum.

Pokud sledujete ten stav, tak behem roku se Euro versus Ceska koruna pohybovalo tfeba i o

1,50 Kc. Vzdy jsme to zajist'ovani smefovali k datu platby uroku a splatky uveru. Nebylo tedy

provedeno dlouhodobe zajisteni uveru. Pro informaci doplnim, ze za celou tu dobu trvani



uveru bylo z kurzovych zisku zhruba 204 mil. Kc. Spolecnost touto technikou zajisfovam

profitovala zhruba 204 mil. na vyvoji kurzu.

Generalni feditel Ing. Ladislav Haska doplnil: Pfedcasnym splacenim uveru v lonskem roce,

pfed intervene! CNB, spolecnost usetfila vice nez 10 mil.

Dalsi pozadavky na vysvetleni nebyly a valna hromada pokracovala ve svem programu.

ad 6) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k dalsimu bodu jednani, a to k

Vyjadfeni dozorci rady o kontrolni cinnosti, o pfezkoumani fadne ucetni zaverky za rok

2013, navrhu na rozdeleni zisku vcetne navrhu na stanoveni vyse, zpusobu a terminu

vyplaceni podilu na zisku akcionafum.

S vyjadfenim seznamil pfitomne mistopfedseda dozorci rady Be. Miloslav Humpolicek.

Dozorci rada neshledala zavady ve vykonu cinnosti pfedstavenstva a konstatovala, ze cinnost

spolecnosti se uskutecnovala v souladu s pravnimi pfedpisy, stanovami spolecnosti a

usnesenimi valne hromady. Dozorci rada doporucila valne hromade ke schvaleni ucetni

zaverku za rok 2013 a navrh na rozdeleni zisku za rok 2013 vcetne vyse, terminu a zpusobu

vyplaty podilu na zisku.

Vyjadfenije pfilohou c. 12 tohoto zapisu aje jeho nedilnou soucasti.

ad 7) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani dalsiho bodu

programu a tim je schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu

majetku spolecnosti za rok 2013, schvaleni radne ucetni zaverky za rok 2013, rozhodnuti

o rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionarum

Ing. Miroslav Cerny upozornil valnou hromadu, ze k navrhu na rozdeleni zisku obdrzela

spolecnost dne 14.5.2014 protinavrh akcionafe Ing. Jiffho Lengala, dale se dotazal akcionafu,

zda k tomuto bodu pofadu jednani maji nejake pozadavky na vysvetleni.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja bych se chtel jeste pfed hlasovanim zeptat, zda se bude o

tech dvou navrzich hlasovat v kazdem pfipade? Tak, jako tomu bylo v hlasovani o stanovach

a to z duvodu pravni jistoty?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Ano.

Pfedseda valne hromady konstatoval, ze valna hromada je schopna se usnaset a vyzval

pfitomne akcionafe k hlasovani o schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske

cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2013, o schvaleni fadne ucetni zaverky za

rok 2013, rozhodnuti o rozdeleni zisku vcetne navrhu na stanoveni vyse, zpusobu a

terminu vyplaty podilu na zisku akcionarum.

K hlasovani slouzi hlasovaci listek 4. bloku hlasovani.

HEasovaci listek c. 4

Usneseni c. 9 - Valna hromada schvaluje zpravu pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu

majetku spolecnosti za rok 2013

Usneseni c. 10 - Valna hromada schvaluje fadnou ucetni zaverku za rok 2013

Usneseni c. 11 - Valna hromada schvaluje navrh na rozdeleni zisku vcetne vyse, terminu a

zpusobu vyplaty podilu na zisku akcionafum
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Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 4. O bloku cislo 4 hlasovalo celkem 11 akcionafu, pfitomno 958 261 akcii, tj. 97,29%

podilu na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o schvaleni zpravy pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku

spolecnosti za rok 2013 - usneseni c. 9

pro: 958216 hlasu proti: 3 hlasu zdrzelo se: 42 hlasu

Zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za rok 2013 byla

schvalena 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni fadne ucetni zaverky za rok 2013 - usneseni c. 10

pro: 958219 hlasu proti: 27 hlasu zdrzelo se: 15 hlasu

Radna ucetni zaverka za rok 2013 byla schvalena 100 % hlasu pfitomnych akcionafu.

Hlasovani o schvaleni navrhu na rozdeleni zisku vcetne vyse, zpusobu a terminu vyplaty

dividend - usneseni c. 11

pro: 958216 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 45 hlasu

Navrh na rozdeleni zisku vcetne vyse, zpusobu a terminu vyplaty dividend byl schvalen 100%

hlasu pfitomnych akcionafu.

Pfedseda valne hromady pote uvedl, ze pfestoze navrh pfedstavenstva byl jiz schvalen valnou

hromadou, probehne rovnez hlasovani o protinavrhu akcionafe Ing. Jifiho Lengala k bodu c. 5

jednani valne hromady a to na hlasovacim listku 5 o usneseni lla).

Hlasovaci listek c. 5

Valna hromada schvaluje protinavrh akcionafe Ing. Jiriho Lengala doruceny k bodu 5 valne

hromady dne 14.5. 2014 ve zneni:

Pfidel do rezervniho fondu: 0,00 Kc

Podil na zisku: 68 945 940, 00 Kc

984 942 akcii a 70,00 Kc - podil na zisku na 1 akcii pred zdanenim

Vyplata tantiem: 0,00 Kc

Socialni fond: 1 800 000,00 Kc

Zbytek do nerozdeleneho zisku.

Hlasovani o schvaleni protinavrhu akcionafe Ing. Jifiho Lengala na rozdeleni zisku -

usneseni c. lla

pro: 70 hlasu proti: 958132 hlasu zdrzelo se: 45 hlasu neplatne: 14 hlasu

Protinavrh akcionafe Ing. Jifiho Lengala na rozdeleni zisku nebyl schvalen 99,99% hlasu

pfitomnych akcionafu.

ad 8) Projednani okolnosti tykajicich se zakazu konkurence clenu pfedstavenstva a

dozorci rady a schvaleni smluv o vykonu funkce clenu pfedstavenstva a dozorci rady

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani bodu 8 pofadu jednani

valne hromady a uvedl, ze zakon c. 90/2012 Sb., o obchodnich spolecnostech a druzstvech

(zakon o obchodnich korporacich) upravuje v § 441 zakaz konkurence pro cleny

pfedstavenstva a v § 451 zakaz konkurence pro cleny dozorci rady. Valne hromade je

pfedkladan k hlasovani souhlas, aby clenove pfedstavenstva pusobili jako clenove statutarm'ch

organii jinych pravnickych osob se stejnym nebo podobnym pfedmetem cinnosti a aby

clenove dozorci rady pusobili jako clenove statutarnfch organu jinych pravnickych osob

s obdobnym pfedmetem cinnosti tak, jak jsou tyto okolnosti uvedeny ve zprave o vztazich



16

mezi ovladajici osobou a osobou ovladanou a mezi ovladanou osobou a osobami ovladanymi

stejnou ovladajici osobou. S pfihlednutim k povaze a charakteru cinnosti neni konkurencni

cinnost mezi dotcenymi subjekty dana. Po uvefejneni pozvanky na valnou hromadu obdrzela

spolecnost upozorneni nasledujicich clenu pfedstavenstva a dozorci rady k zakazu

konkurence, ktera obsahujf upozorneni i dalsi okolnosti, nez okolnosti uvedene ve zprave o

vztazich: MVDr. Vlastirnila Zd'arskeho, JUDr. Jifiho Olivy a Be. Miloslava

Humpolicka.(priloha c. 13,14 a 15 zapisu).

Pfedseda valne hromady upozornil akcionafe, ze dorucena upozorneni jsou k dispozici valne

hromade.

Ing. Miroslav Cerny dale uvedl, ze valne hromade jsou dale pfedkladany ke schvaleni navrhy

smluv o vykonu funkce:

- pfedsedy pfedstavenstva MVDr. Vlastimila Zd'arskeho

- mistopfedsedy pfedstavenstva p. Ludvika Kadlece

- clena pfedstavenstva Ing. Petra Konecneho, MBA

- clena pfedstavenstva p. Pierra Etienna Segra

- clena pfedstavenstva p.Manuela Niveta

- clena pfedstavenstva Ing. Stanislava Michalika

- clena pfedstavenstva JUDr. Jifiho Olivy

- pfedsedy dozorci rady JUDr. Michala Chladka

- mistopfedsedy dozorci rady Be. Miloslava Humpolicka

- clena dozorci rady PhDr. Pavla Kavky

- clena dozorci rady Ing. Radima Jirouta, MBA

- clena dozorci rady Ing. Vladimira Habra, Ph.D.

- clena dozorci rady JUDr. Zdenky Vondrackove

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny upozornil akcionafe, ze navrhy smluv o vykonu

funkce jsou soucasti materialu pro valnou hromadu a akcionafi je obdrzeli pfi prezenci.

Navrhy smluv o vykonu funkce jsou pfilohou c. 16-28 zapisu a jsou jeho nedilnou soucasti.

Pfedseda valne hromady se dotazal akcionafu, zda k projednavanemu bodu maji nejake

pozadavky na vysvetleni, nebo protinavrhy.

Akcionaf Lengal se dotazal: Ja bych se jen chtel zeptat, ktefi z tech clenu dozorci rady, byli

zvoleni zamestnanci?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Ing. Vladimir Habr, Ph.D. a

JUDr. Zdenka Vondrackova.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja se chci jen zeptat k tern ohlasenym vysledkum hlasovani o

usneseni 11 a 1 la. Nevychazi mi tarn soucet vzhledem k ohlasenemu kvoru 958 275 hlasu.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: V obou hlasovanich bylo pfitomno

958 261 hlasu, coz cini 97,29 % vsech hlasu.

Po zodpovezeni dotazu, pfekontroloval pfedseda valne hromady usnasenischopnost valne

hromady a vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 6. bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 6

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 6. 0 bloku cislo 6 hlasovalo celkem 11 akcionafu, pfitomno 958261 akcii, tj. 97,29% podilu

na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:
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Usneseni c. 12 - Valna hromada vyslovuje souhlas, aby clenove pfedstavenstva pusobili jako

clenove statutarnich organu jinych pravnickych osob se stejnym nebo obdobnym predmetem

cinnosti a aby clenove dozorci rady pusobili jako clenove statutarnich organu jinych

pravnickych osob s obdobnym predmetem cinnosti tak, jak jsou tyto okolnosti uvedeny ve

zprave o vztazich mezi ovladajici osobou a osobou ovladanou a mezi ovladanou osobou a

osobami ovladanymi stejnou ovladajici osobou.

pro: 958149 hlasu proti: 56 hlasu zdrzelo se: 14 hlasy neplatne hlasy :42

Usneseni c. 13 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce pfedsedy

pfedstavenstva MVDr. Vlastimila Zd'arskeho

pro: 958202 hlasu proti: 3 hlasu zdrzelo se: 56 hlasy

Usneseni c. 14 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce mistopfedsedy

pfedstavenstva p. Ludvika Kadlece

pro: 958202 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 59 hlasy

Usneseni c. 15 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

pfedstavenstva Ing. Petra Konecneho, MBA

pro: 958202 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 56 hlasy neplatne hlasy :3

Usneseni c. 16 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

pfedstavenstva p. Pierra Etienna Segra

pro: 958202 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 59 hlasy

Usneseni c. 17 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

pfedstavenstva p.Manuela Niveta

pro: 958202 hlasu proti: 3 hlasu zdrzelo se: 56 hlasy

Usneseni c. 18 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

pfedstavenstva p. Stanislava Michalika

pro: 958205 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 56 hlasy

Usneseni c. 19 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena

pfedstavenstva p. JUDr. Jifiho Olivy

pro: 958188 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 70 hlasy neplatne hlasy: 3

Usneseni c. 20 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce pfedsedy dozorci

rady JUDr. Michala Chladka

pro: 958191 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 70 hlasy

Usneseni c. 21 - Valna Hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce mistopfedsedy

dozorci rady Be. Miloslava Humpolicka

pro: 958188 hlasu proti: 3 hlasu zdrzelo se: 70 hlasy

Usneseni c. 22 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

PhDr. Pavla Kavky

pro: 958188 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 73 hlasy

Usneseni c. 23 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

Ing. Radima Jirouta, MBA

pro: 958188 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 70 hlasy neplatne hlasy: 3
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Usneseni c. 24 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce Ciena dozorci rady

Ing. Vladimira Habra, Ph. D.

pro: 958188 hlasu proti: 3 hlasu zdrzelo se: 70 hlasy

Usneseni c. 25 - Valna hromada schvaluje smlouvu o vykonu funkce clena dozorci rady

JUDr. Zdenky Vondrackove.

pro: 958206 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 55 hlasy

Navrh smluv o vykonu funkce byl schvalen 99,99% hlasu pfitomnych akcionafu. Neplatne

nebo neodevzdane hlasy: 3 hlasu, tj. 0,00% hlasu pfitomnych akcionafu.

ad 9) Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny pfistoupil k projednavani bodu 9 pofadu

jednani valne hromady a tim je urceni auditora die zakona c. 93/2009 Sb., o auditorech ve

/neni pozdejsich pfedpisu pro roky 2014,2015 a 2016.(priloha c. 29 zapisu) Ing. Miroslav

Cerny seznamil pfitomne akcionafe s navrzenym usnesenim, ktere pfedklada pfedstavenstvo

spolecnosti a akcionafu se dotazal, zda k projednavanemu bodu maji nejake pozadavky na

vysvetleni, nebo protinavrhy

Akcionaf Lengal se dotazal: Chtel bych vedet, zda tato navrhovana spolecnost nam delala

audit v minulych letech a jak dlouho?

Mistopfedseda pfedstavenstva p. Ludvik Kadlec odpovedel: Nedelala.

Akcionaf Dobransky se dotazal: Ja bych jen prosil doplnujici informaci, zda jiz byl stanoven

Manager auditu spolecnosti PricewaterhouseCoopers Audit, s.r.o.?

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny odpovedel: Zatim nebyl.

Po zodpovezeni dotazu, pfekontroloval pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny

usnasenischopnost valne hromady a opet vyzval akcionafe k hlasovani na hlasovaci listek 7.

bloku hlasovani.

Hlasovaci listek c. 7

Valna hromada schvaluje urceni auditora pro roky 2014, 2015 a 2016 spolecnost

PricewaterhouseCoopers Audit, s.r.o.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny seznamil pfitomne s vysledky hlasovani - blok

c. 7. O bloku cislo 7 hlasovalo celkem 11 akcionafu, pfitomno 958 261 akcii, tj. 97,29%

podilu na zakladnim kapitalu. Vysledky hlasovani:

Hlasovani o urceni auditora spolecnosti PricewaterhouseCoopers Audit, s.r.o. pro roky

2014, 2015 a 2016 - usneseni c. 26

pro: 958231 hlasu proti: 0 hlasu zdrzelo se: 30 hlasu

Navrh na urceni auditora pro roky 2014, 2015 a 2016 spolecnosti PricewaterhouseCoopers

Audit, s.r.o. byl schvalen 100% hlasu pfitomnych akcionafu.

Akcionaf Lengal vystoupil s tim, ze mu na teto valne hromade byla upfena prava akcionafe,

kdyz generalnim feditelem p. Ing. Haskou pfi zahajeni teto valne hromady bylo uvedeno, ze

muze pfi hlasovani pouze hlasovat pro, proti a zdrzel se, kdyz zakon umoznuje i jine formy.

Pfedseda valne hromady Ing. Miroslav Cerny k tomu uvedl, ze mu bylo umozneno na teto

valne hromade vykonavat akcionafska prava a hlasovat, coz take ucinil.



ad 10) Zaver valne hromady

Oficialni ukonceni valne hromady provedl v 13,30 hod, predseda valne hromady Ing.
Miroslav Cerny.

VBrne.dne 23.5.2014

predseda valne hromady

Ing. Miroslav Cerny

zapisovatel

Mgr. Lenka Machackova

ovefovatel

Ing. Oliver Pospisil

ovefovatel

JUDr. Zdenka Vondrackova



20

Pfflohy zapisu:

pfiloha c. 1 - pofad jednanf valne hromady

pfiloha c. 2 - oznameni o konani valne hromady (Obchodnf vestnik 18.4.2014)

pfiloha c. 3 - navrh noveho uplneho zneni stanov spolecnosti

pfiloha c. 4 - protinavrhy akcionafe Ing. Jifiho Lengala k bodu 3 a 5 valne hromady

pfiloha c. 5 - stanovisko pfedstavenstva k protinavrhum akcionafe Ing. Jifiho Lengala

pfiloha c. 6 - zadost akcionafe Ing. Pavla Dobranskeho

pfiloha c. 7 - zprava pfedstavenstva o podnikatelske cinnosti a stavu majetku spolecnosti za
rok2013

pfiloha c. 8 - stanovisko dozorci rady o pfezkoumani zpravy o vztazich mezi ovladajici a

ovladanou osobou a o vztazich mezi ovladanou osobou a propojenymi osobami

zarok2013

pfiloha c. 9 - fadna ucetni zaverka sestavena v souladu s Ceskymi ucetnimi standardy pro

podnikatele za rok 2013 vcetne vyroku auditora

pfiloha c. 10 - navrh na rozdeleni zisku za rok 2013 vcetne vyse podilu na zisku akcionafum

pfiloha c. 11 - navrh na zpusob a termin vyplaty podilu na zisku akcionafum

pfiloha c. 12 - vyjadfeni dozorci rady ke kontrolni cinnosti za rok 2013

pfiloha t 13-15 - zakaz konkurence, sdeleni MVDr. Zd'arskeho, JUDr. Olivy a

Be. Humpolicka

pfiloha c. 16-28 - navrhy smluv o vykonu funkce (MVDr. Zd'arsky, p. Kadlec, Ing. Konecny,

p. Segre, p. Nivet, Ing. Michalik, JUDr. Oliva, JUDr. Chladek, Be.

Humpolicek, PhDr. Kavka, Ing. Jirout, Ing. Habr, JUDr. Vondrackova)

pfiloha c. 29 - urceni auditora pro roky 2014,2015 a 2016

pfiloha c. 30 - listina pfitomnych (6 listu)

pfiloha c. 31 - vyhodnoceni hlasovani (8 listu)

pfiloha c. 32 - hlasovaci listky (93 listu)

pfiloha c. 33 - plna moc Ix s ufednim pfekladem, 2x vypis z obchodniho rejstfiku, vypis ze

zapisu valne hromady (vse SUEZ ENVIRONNEMENT)

pfiloha c. 34 - plna moc Ing. Olivera Pospisila ze dne 6.5.2014

pfiloha c. 35 - plna moc p. Pavla Krpalka ze dne 19.5.2014


